
梦幻冰雪 - 非凡体验
BE IMPRESSED IN OUR FANTASY SNOW HOTEL



黄河

郑州火车站
郑州东站（高铁站）

黄河风景游览区

银基国际旅游度假区

处于中原地区，得天独厚的区域位置，交通枢纽区位优势明显，
便捷的交通为住客提供多元化的出行选择。

30分钟高铁直达开封、洛阳，游览历史文化景点
30 minutes high-speed railway to surrounding cultural and historical attractions, 
such as Kaifeng, Luoyang.

40 minutes driving distance to Henan Xinzheng International Airport – one of the eight regional hub 
airports in China.

2.5 hours aviation circle covers 90% of the national population, direct flight from Hong Kong, Macau, Taiwan 
and other major cities of Asia.

3 hours high-speed railway to large urban cities like Beijing, Shanghai and Xi’an.

40分钟直达八大区域枢纽机场之一郑州新郑国际机场

2.5小时航空圈覆盖全国人口90%，香港、澳门、台湾及亚洲重要城市直飞航班

3小时高铁直达北京、上海、西安等城市

嵩山少林寺

郑州园博园

郑州新郑国际机场 中国绿化博览园

如意湖二七广场

郑州市

新郑市
新密市

上街区
登封市
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Hotel occupies a superior location situated in Central China, nearing the biggest 
transportation conjunction of North China. The convenient traffic network offers 
guest diversified options to reach easily and travel around. 
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酒店平面图  Hotel Map - Lobby Level

和我们一起走进这个充满瑰奇幻想，让快乐自由奔驰的天地。给自己放个假，
这将会是一次毕生难忘的奇妙专属旅行。

酒店坐落于郑州银基国际旅游度假区的中心位置, 紧邻银基动物王国，酒店由
世界知名的建筑设计公司WATG设计，总建筑面积达161,800平方米，酒店拥
有1,314间主题客房。风格鲜明的特色主题餐厅及中餐厅, 还有难得一见的雪鹿
全日自助餐厅，您可与憨厚可爱的驯鹿亲密接触。琳琅满目的休闲商业街，
室外婚礼仪式亭，特色烧烤露营乐园，室外滑道游乐园，9洞迷你高尔夫，
健身中心，足浴馆，儿童驾校，室内及室外恒温泳池等一系列配套设施，为您
的精彩假期添上奇妙色彩！此外，酒店拥有大小宴会厅及多功能会议室共21间，
是举行宴会活动的不二之选 ，也是举办完美婚礼的梦想之地。
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银基冰雪酒店
ENJOY SNOW HOTEL

Let’s rock it! Join us with in this magnificent and free wonderland. You deserve a 
break, why no treat yourself an everlasting memory journey?

Enjoy Snow Hotel is located at Zhengzhou Enjoyland International Resort, and is adjacent 
to the Enjoy Animal Kingdom. The entire hotel is designed by world’s leading architect 
company “WATG” and accounted for a total 161,800 square - meters of construction area.

The Hotel consists of 1,314 themed guestrooms and suites, and brings various dining 
facilities with stylish cuisines, such as Chinese Restaurant, Mammoth Themed 
Restaurant as well as a very unique All Day Dining Restaurant which allows guests to 
interact with our lovely Reindeers! Others facilities include Shopping Gallery, Outdoor 
Wedding Pavilion, BBQ Camp, Outdoor Sliding Playground, Mini Golf, Fitness Centre, 
Foot Massage Centre, Kid’s Driving School, and Indoor and Outdoor Swimming Pool. 
In addition, there are 2 Ballrooms and 19 multi-function meeting spaces which offer 
flexibility from small to large-sized meeting events and also provide a perfect venue for 
weddings that will be remembered for years.
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由国际知名设计公司WATG设计，郑州银基冰雪酒店的设计理
念是为体现人类与动物和谐相处，展现为客人精心打造的童话
世界。整个酒店犹如一座冰雪城堡，众多寒带动物雕塑及冰雪
装饰品与建筑主体相辅相成，待夜间灯光亮起，整座宫殿更添
一番神秘，引人浮想联翩。

Designed by internationally renowned design company WATG, the design  
concept of Enjoy Snow Hotel is to express the expectation to live with the 
animals harmoniously. The whole hotel looks like a Snow Castle, featuring 
numerous animal sculptures and decorations. When all the lights turn on at 
night, adding more mystery to the entire building. 



酒店主题客房 
Themed Rooms And Suites 

房型
Room Type

房间数
Qty.

面积
Sqm.

59  ㎡

36/45  ㎡

36/45  ㎡

36/45  ㎡

36/45  ㎡79 间

54 间

154 间

158 间

40-59  ㎡388 间

6 间

火狐客房
Fire Fox Room (King/Twin)

北极熊客房
Snow Bear Room (King/Twin)

爱斯基摩客房
Eskimos Room (King/Twin)

猛犸象客房
Mammoth Room (King/Twin)

豪华家庭客房
Family Deluxe Room (King)

长颈鹿乐园客房
Giraffe Room (King/Twin)

56/60  ㎡42 间
家庭复式套房
Family Duplex Suite 

路



酒店商务客房 
Business Rooms And Suites

房型
Room Type

房间数
Qty.

面积
Sqm.

80/93  ㎡

36/59  ㎡

108  ㎡

130  ㎡

307 间

1 间

2 间

19 间

5 间

高级客房
Superior Room (King/Twin)

商务套房
Business Suite

行政套房
Executive Suite

豪华套房
Deluxe Suite

总统套房
Presidential Suite

湖心岛



火狐客房（双床）
Fire Fox Room (Twin)

36㎡



北极熊客房（大床）
Snow Bear Room (King)

36㎡



爱斯基摩客房（双床）
Eskimos Room (Twin)

36㎡



猛犸象客房（大床）
Mammoth Room (King)

39㎡/45㎡



家庭复式套房 (楼下）
Family Duplex Suite (Downstairs)

60㎡/56㎡



家庭复式套房（楼上）
Family Duplex Suite (Upstairs)

60㎡/56㎡



59㎡

长颈鹿乐园客房
Giraffe Room



高级客房（大床）
Superior Room (King)

40㎡



高级客房
Superior Room

57㎡



商务套房（大床）
Business Suite (King)

40㎡



行政套房（卧室）
Executive Suite (Bedroom)

93㎡



行政套房（卧室）
Executive Suite (Bedroom)

108㎡



豪华套房 （客厅）
Luxury Suite (Living Room)

130㎡



豪华套房 （卧室）
Luxury Suite (Bedroom)

130㎡



总统套房（客厅）
Presidential Suite (Living Room)

400㎡



总统套房（卧室）
Presidential Suite (Bedroom)

400㎡



总统套房（餐厅）
Presidential Suite (Dining Room)

400㎡



餐饮  Dining & Drinking

精美别致的饮食、3大特色主题餐厅、细致周到
的服务，银基冰雪酒店为每一位客人带来独到的
用餐享受。

With the innovative themed dining concepts and exquisite 
cuisine, Enjoy Snow Hotel delivers memorable dining 
experiences with extraordinary restaurants and authentic 
service.



酒店餐厅 
F&B Outlets

餐厅
Outlets

雪鹿
Reindeer

全日自助餐厅
All Day Dining Restaurant

餐饮特色
Features

座位
Capacity

510

位置
Location

1 楼 / F

猛犸象
Mammoth

主題餐厅
Themed Restaurant 150 16 楼 / F

雪龙轩
Snow Dragon

中餐厅
Chinese Restaurant 120 1 楼 / F

大堂酒廊
Lobby Lounge

饮料、沙拉
Soft Drinks, Salad 60 3 楼 / F



座位数 Capacity:  510
雪鹿全日自助餐厅 
Reindeer All Day Dining 

弥漫着世外桃园丛林气息的雪鹿全日自助餐厅,为您创造全新的
就餐体验。从世界各地的海鲜到东南亚的美食珍馐，再从传统
粤式经典到精美中西甜点，技艺精湛的厨师们总能创造出诱人
的味道，给您带来充满东南亚风情的用餐经历，同时，还可与
憨厚可爱的驯鹿亲密接触。

The Reindeer equips with an interactive open kitchen, so that the lively 
dining environment can thoroughly immerse guests in our hotel Utopia. 
From delicious flavors of Southeast Asia food, tempting fresh seafood 
and gourmet cuisine to extensive dessert selection, The Reindeer gives 
you a splendid dining experience; meanwhile, you can also closely 
interact with our Reindeers while you are enjoying our yummy wide 
selections of food.



豪华套房 (卧室)    
LUXURY SUITE（BEDROOM)
40㎡

在富有魅力色彩及适合家庭用餐的猛犸象主题餐厅享用美食，邂
逅备受喜爱的冰川时代朋友，乐趣无穷！我们自豪地向您推荐餐
厅大受欢迎的菜肴，精致美食必将让您和您的亲友赞叹不已。大
家喜爱的猛犸象朋友们还会在晚餐时间光临餐厅，为宾客们留下
合影、问候和欢笑，点亮您这段独特而难忘的用餐时光。

Dining in our glamorous design Mammoth Themed Restaurant with special 
designed menu for family-friendly delicate foods and meet with our fun-filled 
Ice Age Cartoon Characters, it will take you to a wonderland! We proudly
present our most outstanding dishes that will definitely delight you and your 
accompanies’ taste buds. Our Ice Age Cartoon Characters will visit the 
restaurant during dinner time, photo taking and interaction with them will 
bring you a spectacular and unforgettable moment. 

座位数 Capacity:  150
猛犸象主题餐厅 
Mammoth Themed Restaurant 



以民间传统五行元素风格设计, 以经典粤菜、潮州菜和本地豫菜为主，
拥有丰富酒店餐饮经验的大厨，致力追求粤菜风味之最，为您演绎一
菜两味，用心创作细腻精致的完美佳肴，是您私人聚会、商务宴请的
完美之地。

Located at the first floor with its exquisite traditional Chinese Five Elements 
design concept, Snow Dragon Chinese Restaurant providing our guests with a 
selection of authentic cuisines such as Cantonese, Chaozhou and Local Cuisine. 
It is a perfect venue for an intimate gathering or business entertainment. By
taking efforts on the innovative dining concept, our well-experienced Chefs 
devote to deliver extraordinary authentic cuisines to our distinguished guests.

座位数 Capacity:  120
雪龙轩中餐厅 
Snow Dragon Chinese Restaurant 



位于酒店大堂的大堂酒廊提供各式饮料、沙拉，传统下午茶
以及鸡尾酒，是您与朋友家人雅集休闲的臻选之地。

The Lobby Lounge located inside the hotel lobby, it offers light snacks, 
pastries and traditional afternoon tea along with an extensive menu of 
specialty cocktails. It is the perfect venue to gather with your friends 
or family.

座位数 Capacity:  60



国际会议中心 
Convention & Exhibition Centre

总面积约3,550平方米两层的国际会展中心，包含一个1,650
平方米的超大无柱冰雪皇宫宴会厅，一个650平方米的水晶宴
会厅以及21间设备先进的会议室。

With a total area of 3,550 square meters, the luxury convention and 
exhibition Centre consists of two floors that can accommodate maximum 
1,686 guests. There are two pillarless ballrooms, one is Snow Palace 
Ballroom with 1,650 square meters and the other is Crystal Ballroom 
with 650 square meters, along with 21 well-equipped conference  rooms.



会议设施 
MEETING FACILITIES
 
酒店多元化的场地能满足不同规格的会议和活动需求。您可以从21个大小
不等，从30平方米至1,650平方米不同规格的多功能宴会厅及会议室中挑
选最适合的场地；更有专业的多媒体视听通讯系统和会议宴会活动硬件设
备为成功宴会增添光彩。

无论是盛大的公司年会，还是令人难忘的浪漫婚礼，我们会精心雕琢每一个
细节，从始至终协助您打造无忧的会议体验。

酒店热诚高效的专业会议策划团队和宴会服务团队为您打造个性化的宴会
方案及尽享味蕾的美馔体验。

You could find 21 multi-function meeting spaces from 30  sqm to 1,650  sqm to fit your 
special conference needs. We also have one of the most advanced digital equipment, which 
will bring you a stunning visual experience.

From elegant corporate settings to multiple wedding themes, our professional service team 
will take care all your special occasions from the first idea comes out till we farewell your 
last guest.

Our professional and enthusiastic on-site event planner and professional event service team 
will tailor-make a personalized package to meet all your fantacy.



冰雪皇宫宴会厅
Snow Palace Grand Ballroom

1,650㎡



水晶宴会厅
Crystal Ballroom

650㎡



贵宾接待室
VIP Room



会议室
Conference Room

43-102㎡



茶歇
Tea Break



从青涩的初吻到说出那句“我愿意”，我们将常
伴您左右，为您的爱留下永恒流传的回忆。在这
里，我们会将庄严古老的婚典赋予新的意义，充
满甜蜜和浪漫。

From that stolen first kiss to the moment you say 
“Yes, I do”, we always want to be on the side with 
you to craft your own everlasting memory. We are
 here, to make the aged and solemn wedding ritual 
full of sweet and love.

婚典 
Wedding



婚礼亭
Wedding Pavilion
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场地
Venue

8.5 325 174 90 72 320248
水晶宴会厅 A
Crystal Ballroom A

8.5 650 405 - - 150572
水晶宴会厅
Crystal Ballroom

8.5 325 50 30174 150248
水晶宴会厅 B
Crystal Ballroom B

5 50 - -- --
贵宾休息室 1 / 新娘房 1 
VIP Lounge 1 / Bridal Room 1

3 30 - -- --
新娘房 2
Bridal Room 2

3 30 - -- --
贵宾休息室 2
VIP Lounge 2

10 550 342 150 108 260489
冰雪皇宫宴会厅 A 
Snow Palace Grand Ballroom A

10 1,650 8701,092 - -1,686
冰雪皇宫宴会厅
Snow Palace Grand Ballroom

10 550 342 150 260108489
冰雪皇宫宴会厅 B
Snow Palace Grand Ballroom B

10 550 342 150 260108489
冰雪皇宫宴会厅 C
Snow Palace Grand Ballroom C

楼层高度（米）
Height(m)

面积（平方米）
Area(㎡)

剧院式
Theatre

课堂式
Classroom

U型
U Shape

回型
Hollow 

宴会式
Banquet

会议场地容量
Meeting Capacity



会议场地容量
Meeting Capacity

场地
Venue

会议室 1 
Conference Room 1 5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

5.5 

100

100

50

50

85

85

100

100

100

85

85

50

75

75

14

14

14

14

14

14

70

57

57

68

40

40

48

48

40

70 40

39

39

51

27

27

90

50

38

38

38

45

38

38

72

30

14

14

38 24

24

30

30

36

30

24

14141414

会议室 2 
Conference Room 2 

会议室 3 
Conference Room 3 

会议室 5 
Conference Room 5 

会议室 6 
Conference Room 6 

会议室 7 
Conference Room 7 

会议室 8 
Conference Room 8

会议室 9 
Conference Room 9

会议室 10 
Conference Room 10 

会议室 11 
Conference Room 11 

会议室 12 
Conference Room 12

会议室 13 
Conference Room 13 

 

5 50 ----贵宾接待室 1
VIP Greeting Room 1 

5 50 ----

----

贵宾接待室 2
VIP Greeting Room 2

 

楼层高度（米）
Height(m) 

面积（平方米）
Area(㎡) 

课堂式
Classroom

U
U Shape

回型
Hollow 

剧院式
Theatre 

5 30商务中心
Business Centre 



户外场地容量 
Outdoor Venue Seating Capacity

场地
Venue 

婚礼亭 Wedding Pavilion - 

- -

- -300㎡
 

面积（平方米）
Area(㎡) 

见证仪式
Ceremony 

酒会式
Cocktail 

自助餐式
Buffet 

烧烤露营乐园 BBQ Camping 5,500㎡ -



烧烤露营乐园
BBQ Camping



长颈鹿区
Giraffe Paradise



室外泳池
Outdoor Swimming Pool



室外滑道游乐园
Outdoor Sliding Playground



儿童驾校
Kid’s Driving School



迷你高尔夫
Mini Golf



健身中心
Fitness Room



室内游泳池
Indoor Swimming Pool



足浴馆
Foot Massage Centre 



商业街
Shopping Gallery



水果超市
Fruit Mini Mart



主题精品店
Gift Boutique



酒店设施 Hotel Facilities

场地
Venue 

烧烤露营乐园 BBQ Camping 

室外泳池 Outdoor Swimming Pool

室外滑道游乐园 Outdoor Sliding Playground

迷你高尔夫 Mini Golf

健身房 Fitness Room
 
室内游泳池 Indoor Swimming Pool

足浴馆 Foot Massage Center

儿童驾校 Kid’s Driving School

商业街 Shopping Gallery

水果超市 Fruit Mini Mart

主题精品店 Gift Boutique

面积（平方米）
Area(㎡) 

5500 ㎡ 

5300 ㎡

3700 ㎡ 

2200 ㎡ 

701 ㎡ 

715 ㎡

421 ㎡

294 ㎡

1100 ㎡

92 ㎡

122 ㎡

- 

07:00-18:00 

09:00-18:00 

09:00-18:00 

07:00-23:00 

07:00-23:00 

-

09:00-23:00 

09:00-21:30 

10:00-22:00 

10:00-22:20 

营业时间
Operation Hours 



电话 TEL:  +86（0371）6088 6088
传真 FAX:  +86（0371）6088 6099
网址 WEB: www.enjoysnowhotel.com
邮箱  EMAIL: sm@enjoysnowhotel.com

联络方式
CONTACT INFORMATION

扫一扫 优惠资讯尽掌握
SCAN ME Intelligence at your fingertips

中国河南·郑州·新密市银基大道9号   邮编：450000
No.9 Yinji Road, Xinmi City, Zhengzhou, Henan Province， 450000， P.R.China


